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Langebaanschaatsen  –  Infrastructuur

Op 27 maart jongstleden heb ik een vraag om uit-
leg gesteld over de aanleg van een ijsbaan in de
overdekte wielerpiste Blaarmeersen in Gent aan
toenmalig minister van Sport, Guy Va n h e n g e l
(Handelingen Commissievergadering nr. 185 van
27 maart 2003, b l z . 1-2 ) . Daarin vroeg ik ook naar
een mogelijke accommodatie voor het langebaan-
schaatsen waarvoor bij officiële wedstrijden een
piste van 400 meter lengte noodzakelijk is. O n z e
schaatsatleten moeten nu namelijk uitwijken naar
Nederland en Duitsland om een Vlaams kam-
pioenschap ijsschaatssport te kunnen rijden.

De heer Vanhengel opperde toen dat de inrichting
van een ijsbaan van 400 meter wel een verrijking
zou zijn voor het ijssportaanbod in V l a a n d e r e n ,
maar dat de overdekte Blaarmeersen hieraan niet
zou voldoen. Hij vond wel dat een 400-m e t e r p i s t e
in Vlaanderen interessant zou zijn en dat dit voor
het ijsschaatsen toch zou moeten kunnen worden
gerealiseerd.

Op dat ogenblik waren er echter nog geen plannen
voor.

1. Heeft de minister weet van deze problematiek ?

2. Zijn er plannen voor een dergelijke 400-meter-
baan en zo ja, binnen welke termijn kunnen die
worden verwezenlijkt ?

Antwoord

1. De problematiek van het langebaanschaatsen in
V l a a n d e r e n , waarvoor bij officiële wedstrijden
een piste van 400 meter lengte noodzakelijk is,
is mij bekend.

Ook ben ik op de hoogte van de onmogelijk-
heid om op het middenplein van het gepland
"Vlaams Wielercentrum Eddy Merckx" in Gent
een ijsschaatsbaan aan te leggen. Zoals mijn
voorganger Guy Vanhengel uiteenzette, zou bo-
vendien een dergelijke accommodatie in de
Blaarmeersen in Gent waarschijnlijk het einde
betekenen van de reeds in Gent bestaande pri-
vate ijshal en zouden de in de omgeving aanwe-
zige ijshallen in Eeklo en Liedekerke er de ne-
gatieve weerslag van ondervinden.

2. Ik heb momenteel geen concrete plannen voor
de realisatie van een 400 meter lange snel-
schaatsbaan in V l a a n d e r e n . De beoefening van
het snelschaatsen is mijns inziens erg beperkt,
de investeringen in een dergelijke accommoda-
tie zijn zeer groot (meerdere miljoenen euro's)
en de Vlaamse Snelschaatsvereniging is niet er-
kend als sportfederatie, conform het subsidiede-
creet van 13 juli 2001.

De bouw van een dergelijke accommodatie lijkt
mij bijgevolg op dit moment niet prioritair.


